
שוניות האלמוגים ניצחו: קוזומל דוחה את הרחבת המזח הרביעי

/https://www.cruisein.co.il/%d7%97%d7%93%d7%a9%d7%95%d7%aa/%d7%a9%d7%95%d7%a0%d7%99%d7%95%d7%aa-%d7%94%d7%90%d7%9c%d7%9e%d7%95%d7%92%d7%99%d7%9d-%d7%a0%d7%99%d7%a6%d7%97%d7%95-%d7%a7%d7%95%d7%96%d7%95%d7%9e%d7%9c-%d7%93%d7%95%d7%97%d7%94-%d7%90%d7%aa-%d7%94%d7%a8%d7%97%d7%91%d7%aa-%d7%94%d7%9e%d7%96%d7%97-%d7%94%d7%a8%d7%91%d7%99%d7%a2%d7%99

Page: 1

שוניות האלמוגים ניצחו: קוזומל דוחה את הרחבת המזח הרביעי
Posted on 19 ביולי by 2025 עוזי בכר

ראש העיר צ'אקון מנדז דחה את תוכנית הרחבת מזח SSA מקסיקו ובניית מועדון חוף פרטי, בטענה להגנה על שוניות
האלמוגים והעדפת רצון הקהילה המקומית על פני הגדלת תנועת אוניות הקרוזים לאי
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ראש עיריית קוזומל, חואן צ'אקון מנדז, הודיע כי לא יקדם בשלב זה את תוכנית הרחבת המזח הרביעי באי, חרף שנים
של תכנון ובחינה. לדבריו, ההחלטה התקבלה מתוך מחויבות לרצון התושבים והגנה על הסביבה הימית הייחודית של

קוזומל.

שלושה רציפים פעילים – והרחבה אחת מעוררת מחלוקת
כיום פועלים בקוזומל שלושה רציפי שייט עיקריים:

*Punta Langosta – הרציף הקרוב ביותר למרכז העיר סן מיגל, המאפשר גישה רגלית נוחה לעסקים המקומיים.
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MSC-הרציף העיקרי המשרת אוניות גדולות של רויאל קריביאן, סלבריטי קרוזס ו – SSA International Pier*
Cruises, הממוקם מדרום למרכז העיר.

*Puerta Maya – הרציף הדרומי ביותר, בו עוגנות לרוב אוניות קרניבל קרוז ליין.
התוכנית להרחבת SSA International Pier – נועדה לאפשר עגינת אוניות גדולות אף יותר ולהוסיף מועדון חוף פרטי

בשם Cabo Mantarraya, אולם עוררה התנגדויות חריפות.

התנגדות ציבורית ומשפטית
תושבים וארגוני סביבה הזהירו כי הרחבת המזח עלולה לפגוע בשוניות האלמוגים הרגישות, להגביר זיהום ימי, ליצור

עומס תחבורתי ולצמצם גישה ציבורית לחופים. ההתנגדות הרשמית של מועצת העיר להרחבה הגיע לאחר סקירה
טכנית מקיפה של משרד הסביבה של מקסיקו (Semarnat) – צעד קריטי בהליכי אישור תשתיות גדולות במדינה.

מה הלאה?
למרות ההחלטה הנוכחית, פרשנים מעריכים כי נושא הרחבת הרציפים לא ירד מסדר היום לחלוטין, וצפויים מגעים

ומשא ומתן משפטי נוסף בעתיד, בין יזמי התיירות והתשתיות לבין רשויות קוזומל והקהילה המקומית.

ברוכים המצטרפים לקבוצת הפייסבוק ״קרוז חלום של הפלגה״ – הייחודית בעולם הקרוזים. למעלה מ-16,000 חברים

הצטרפו לקבוצת הוואטסאפ “קרוז אין-חדשות חמות מהים”

חפשו אותנו גם בטלגרם
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